
                                       
Referat 

Egtved Udviklingsråd 
 

Dato: 18. april 2024 Mødested: Roberthus 
Tidspunkt: kl. 19 

 

Mødeleder/referent 
Inger/Thyra 

Deltagere:  
Mette, Jacob, Thyra, Kirsten, Torben, 
Henrik og Inger 
 

Afbud:  
Helle 

 
Dagsorden: 
 

1. Konstituering 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

2. Årsmøde og 
generalforsamling 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. Opfølgning på mødet 
med ULN den 22. 
februar 

 
 
 
 

 
Referat: 
 
1. 
Formand: Inger 
Næstformand: Torben 
Sekretær: Thyra 
Kasserer: Jacob 
Øvrig bestyrelse: Mette og Henrik 
Suppleant: Kirsten og Helle 
 
Drøftelse af nye medlemmer til bestyrelsen. Vi mangler fortsat 1 
bestyrelsesmedlem og 1 suppleant.  
 
Ved næste møde fordeler vi opgaver. F.eks. at Jacob bliver 
tovholder for gadebande og repræsentant ved BID møder. 
En opgave er bl.a. SoMe. 
 
2.  
Evaluering 
Hvad gik godt og hvad kan vi gøre endnu bedre til næste år? 
Godt at de lokale projekter blev præsenteret. 
Vi var godt 30-35 personer. 
Måske skulle vi starte med spisning sammen og lægge det fra kl. 
18-20. 
Kan vi tænke noget ind, så vi får de unge med? Evt. de ældste fra 
elevrådet. Eller valgfag (madkundskab) laver aftensmad. Evt. 
flytte mødet om på skolen. 
Vi skal finde mellemvejen mellem at have styr på formalia og 
være for ’løs’ i fht regler. 
Vi skal huske at have udarbejdet et budget til 
generalforsamlingen. 
 
3.  
Referat fra mødet er modtaget og godkendt. Er sendt rundt.  
Den videre proces.  

• Deadline for input til Peter, skal sendes til Inger senest 
den 3. april. Inger sender samlet tilbagemelding til Peter.  

• Forvaltningen udarbejder et forslag til politikerne.  

• Forvaltningens oplæg sendes til EU’s bemærkninger i 



 
 
 
 
 

4. Møde med Lisbet 
Wolters den 18. april 
kl. 16 på Roberthus 

 
 
 
 
 
 
 
 

5. Møde med 
borgmesteren den 8. 
marts 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

6. Forslag til 
kommuneplanen skal 
være indsendt inden 
den 29. februar.  

 
7. Henvendelse fra Vejle 

Kommune vedr. 
Klingebæk gård.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

8. Opfølgning på 
Erhvervslokalplan ved 
Ribevej.  

 
 

perioden den 21. april – 30. april. Alle bedes være hurtig 
til at melde tilbage, hvis man har kommentarer. 

• ULN behandler sagen på udvalgsmøde den 29. maj, hvor 
evt. økonomi skal på plads.  

 
4.  
Helle er tovholder i forhold til mødet.  
Alle 4 projekter er repræsenteret. Sammen skal vi drøfte 
hvordan vi i fællesskab kan komme videre med at skabe nogle 
forbindelser/en rød tråd mellem projekterne. Fra Vejle 
Kommune deltog Lisbet Wolters og Frederik Nielsen.  
Vi synes det er vigtigt, at det bliver koblet op på Hærvejens 
projekt, et sidespor til Hærvejen. 
Vi skal skrive en knagerække, hvordan hænger alle projekter 
sammen, ½ side. Mette og Torben udarbejder dette. 
 
5. 
Orientering på mødet v/Torben og Inger 
Borgmesteren vil gerne vide, hvad der er vigtig for Egtved. Han 
skal benytte det til et strategimøde med nogle forvaltninger. 
Løftet op i helikopterperspektiv. 
Et rigtigt godt møde. 
Sidenote: Vi skal huske at booke lokaler, så det bliver synliggjort, 
hvor meget Roberthus benyttes. Torben giver besked til 
brugerne af huset ang. dette. 
Vi skal have Roberthus på vores dagsorden, som indsatsområde, 
så vi får denne synliggjort generelt. 
 
6. 
Ødsted/Jerlev og Egtved har lavet et fælles høringssvar vedr. 
Kommuneplanen. Øster Starup/Ågård lavede deres eget.  
Høringssvaret er sendt rundt.  
 
7.  
Bo Levesen har teten på det. 
Møde i dag kl. 17 på Roberthus. Naturfonden vil gerne købe 
jorden, men ikke bygninger. Vejle Kommune vil gerne prøve at 
hjælpe med at finde en løsning. 
Real Dania har umiddelbart sagt nej tak, men dette skal 
trykprøves igen. 
Den kan ikke af-fredes som det er lige nu. Bo arbejder videre 
med det.  
Udviklingsrådet vil ikke tage partnerskab i projektet, men vil 
gerne støtte op om det, hvis det bliver til noget. 
 
8. 

Der har været en artikel i VAF vedr. det nye erhvervsareal.  
Nu opfølgning i forhold til markedsføring. Kontakt til formanden 
for Teknisk Udvalg Gerda Jørgensen og Yvonne fra AktivErhverv 
for at høre om vi skal invitere nogle virksomheder med derop. 



 
 

9. Opfølgning på 
lokalplan ved 
Hejlskovbjerg 

 
10. Næste BID møde d. 2. 

maj 
 

 
 
 

11. Oplevelsescenter ved 
Egtved Pigens grav.  

Helle og Inger 
 

12. Kommunikationsgrup
pen, egtved.dk + div. 
Facebooksider. 

 
 
 
 
 
 
 

13. EIF og EIMC v/Kirsten 
og Thyra 

 
 
 

14. Vejle Ådal og 
Fjord/Inger 

 
15. Aktiverhverv v/Henrik 

 
 
 

16. Brugergruppe 
Roberthus v/Torben 

 
 
 
 
 
 
 

17. Gadebandemøde/By-
syn 

 

Evt. at Aktiv Erhverv står for invitationen. Henrik tager teten. 
 
9.  
Nævnet har stadfæstet Vejle Kommunes afgørelse.  
Der er fortsat afslag på klagen. 
 
10. 
Aftensang  
Mød Egtved til efteråret 
Egtvedpigens dag 
Facebook -fælles kalender.  
 
11. 
Det bliver ikke lerstampede vægge pga. pris. Deadline for centret 
er rykket til 2026 pga. lokalplan. 
 
12. 
Jacob har fået adgang til hjemme siden. Referater er lagt ind nu. 
Hjemmesiden trænger til en opdatering. Jacob tager teten. 
Vi drøfter om vores mail adr. og tlf. numre skal ligge derinde. Det 
bliver ændret til, at det kun er mail-adresse til udviklingsrådet 
egen mail-adresse, der ligger samt vores navne. 
Film til hjemmesiden: Frederik er i på sagen og har sat fotografen 
i gang. Derfor bliver det først lagt op i 2025. 
 

 

13.  
Stor udskiftning i hovedbestyrelsen i EIF. 
Samme bestyrelse i hallen. 
1.sal er indviet og godt i gang. 
 
14. 
Møde om ca. 2 uger 
 
15. 
Se pkt. 8.  
Har haft møde om chat GBT.  
 
16. 
Kunne vi foreslå Biblioteket at afholde et foredrag om chatGBT? 
Henrik sender et navn til Torben, som taler med bibliotekar 
Per Hein er stoppet. Eva Berentsen er afløser, men i mindre 
omfang. 
Lisa Buhl vil gerne stoppe som formand. Der er møde på tirsdag. 
Har vi input til kandidater? Er der nogle brugere, som vi kan 
spørge? F.eks. dem der spiller brætspil eller lign. 
 
17. Møde den 14. marts. Referat er sendt rundt.  
Karen Schmidt er tovholder på udviklingsrådets vegne. 
 
 



18. Ny kontaktperson 
ved Vejle kommune 
til stigruppen 

 
19. Næste møde i EU 

 
 

 

 

20. Artikler til Facebook, 
hjemmeside, Vejle 
Ugeavis 

 
 
 
 
 

21. Eventuelt  
 
 
 
 
 

22. Møder på vej 
 
 

18. Inger har rykket for en ny kontaktperson. Afventer. 
 
 
 
19. 
Møde i udviklingsrådet: 14.05.24 kl. 19.00 på Roberthus 
Kort møde d. 11.06. kl. 19.30 
 
20. 
Skal vi (EUR) lave et arrangement for byens borgere, måske i 
sommerhalvåret, ligesom vi har nytårskur i januar?  
Vi vil tilbyde at stå i ølbar til sommerfestival i EIF. Fredag først på 
aftenen er 1. prioritet. Helst fredag. Vi kan måske mønstre 6 
pers. Vi kan evt. få trykt nogle t-shirts eller paraply hatte. Jacob 
tager teten på påklædning. Thyra kontakter udvalget. 
 
21. 
Der er givet penge fra Straks puljen til bord-bænke, lys på sten 
samt flagstang/flag i Mindelunden. 
Sommerudflugt for udviklingsrådet mandag d 26.08 kl. 17.00. 
Jacob og Thyra arrangerer. 
 
22. 
02.05.24 BID møde 
14.05.24 kl. 19. Møde EUR 
11.06.24 kl. 17.00-19.30 Turisme workshop, input til turisme 
strategi. Vejle kommune står for det i Roberthus. Husk tilmelding 
på link. Se under ’Det sker’. 
11.06.24 kl. 19.30 kort møde i EUR efter turismemødet 
26.08.24 kl. 17 sommerudflugt for EUR 
 

 


